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Mondelinge vragen over afhandeling vergunningaanvraag detailhandel 
Hessenpoort 
 

 
MdV, 

 
In de debatronde van 18 september 2017 over de Actualisatie van het 
Beleidskader Detailhandel heeft de fractie van de PvdA gevraagd hoe het 

mogelijk is dat de gemeente niet tijdig afwijzend heeft gereageerd op een 
vergunningaanvraag voor grootschalige detailhandel op de locatie van Intratuin 

op Hessenpoort. Wethouder De Heer antwoordde daarop dat de aanvraag zeer 
omvangrijk was en dat het verzoek om een bestemmingswijziging nogal verdekt 
in het stuk was opgenomen. Afgelopen donderdag 28 september gaf de 

wethouder volgens een bericht in De Stentor toe dat hij de raad op dit punt 
onjuist heeft geïnformeerd.  

 
De fracties van PvdA en ChristenUnie hebben met grote verbazing 

kennisgenomen van de uitlatingen van de wethouder in de pers. Dat brengt ons 
tot de volgende vragen. 
 

1. Wat klopt wel en wat niet in de beantwoording op 18 september? 
2. Wat is de verklaring voor het verstrekken van de onjuiste informatie? 

3. Kan de wethouder schetsen hoe de betreffende vergunningaanvraag 
binnen de gemeente is behandeld en of is overwogen om gebruik te 
maken van de wettelijke mogelijkheid om de behandeltermijn te 

verlengen?  
4. Is de wethouder zelf betrokken geweest bij de afhandeling van deze 

vergunningaanvraag, gezien de politieke gevoeligheid van detailhandel op 
bedrijventerreinen?  

5. Hoe gaat u ervoor zorgen dat in de specifieke kwestie het Zwolse beleid 

ten aanzien van bedrijventerrein en detailhandel ter plekke van 
Hessenpoort kan worden uitgevoerd? 

6. Liggen er op dit moment nog meer verzoeken om 
bestemmingsplanwijzigingen in verband met detailhandel voor bij de 
gemeente en hoe wordt herhaling van deze misser voorkomen?  

 
 

 
PvdA,               ChristenUnie,  
 

Jan Slijkhuis      Gerdien Rots 


